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Aan:  
Van: 

De raads- en burgerleden 
College van Burgemeester en Wethouders 

 
Datum: 17 juni 2025 
 
Onderwerp:  Motie (basketbal)veldjes 

 Documentnummer 
669935 
 
Zaaknummer 
667899 
 

 
Beste raads- en burgerleden,  
 
Met deze memo informeren wij u over de voortgang en resultaten naar aanleiding van de 
aangenomen motie over (basketbal)veldjes op 6 november 2024. 
  
Overleg en inventarisatie 
Op 19 februari jl. heeft de gemeente, naar aanleiding van de motie, een overleg geïnitieerd met 
partijen die we willen betrekken bij de invulling van de motie: Stichting de Speeltrein, Stichting Kwiek 
en het Dorpsteam. Doel van dit overleg was om in kaart te brengen waar de behoefte ligt op het 
gebied van speelveldjes in de openbare ruimte.  

Tijdens het overleg zijn diverse ideeën en eerder ingediende burgerinitiatieven besproken, waaronder: 

• Basketbalveldjes: Op dit moment hebben wij 1 basketbalpaal in de gemeente staan nabij 
Voorstveld bij de Dooleggen. Dit is echter geen volwaardig veld en is vrij klein.  

• Multi-court: De aanwezigen zagen veel potentie in een multifunctioneel sportveld (multi-court) 
welke ruimte biedt aan verschillende sporten, zoals bv basketbal en voetbal.  

• Een beweegtuin (mede voor ouderen): Vanuit de ouderen is er behoefte aan 
beweegtoestellen. Er zijn op dit moment 4 toestellen over omdat Sint Petrus de toestellen 
gegeven heeft aan Stichting de Speeltrein. Hiervoor wordt een passende plek gezocht 
zodat deze toegankelijk is voor inwoners.  

• Een pumptrack1: Pumptrackterreinen zijn populair. Vanuit de gemeente worden pumptrack 
locaties in gemeentes zoals Uden en Oss als succesformule gezien. Aan beide locaties is 
een bezoek gebracht. Mede door de aanwezigheid van verschillende (motor)cross en BMX-
verenigingen in en rondom Boekel en door een groep van enthousiaste vrijwilligers 
verwachten wij dat een pumptrack ook in onze gemeente een succesformule zal zijn. 
 

Lopende initiatieven 
Wij brengen u tevens op de hoogte van lopende initiatieven in de gemeente: 

• In mei 2025 is het Let’s Play Net geplaatst achter sporthal de Burcht. In de week van 12 t/m 
16 mei werd dit geactiveerd in samenwerking met alle scholen in Boekel, Kwiek, Unitas en ’t 

 
• 1 Het zijn crossterreintjes met bochten en heuvels waar je op kan met een fiets, step, skate, rolstoel, 

etc. Pump staat voor ‘pompen’ met je lichaam waardoor je snelheid houdt. Deze terreinen zijn voor 
jong en oud, van peuters met een stepje of loopfietsje tot volwassenen met een (BMX)fiets. Een 
pumptrack wordt meestal gemaakt van asfalt. 
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Veertje. Het is een multifunctioneel net dat gebruikt kan worden voor verschillende sporten 
zoals badminton, volleybal en voetvolley. 

• Het belang van een multi-court of speelveld is meegegeven in de brainstormsessie voor 
het plangebied centrum - Nia Domo. 

• We streven ernaar om de herplaatsing van beweegtoestellen en de ontwikkeling of 
verbetering van het basketbalveld op te starten. 

 
In het verlengde van het overleg heeft een eerste verkenning plaatsgevonden naar mogelijke locaties 
binnen de gemeente waar de hierboven benoemde sportvoorzieningen eventueel gerealiseerd kunnen 
worden. Alle betrokken partijen gaven aan dat ruimte een beperkende factor kan zijn.  

Wij denken dat er meerdere locaties potentieel geschikt zijn, het is echter mede afhankelijk van 
diverse factoren en ontwikkelingen of er sportvoorzieningen gerealiseerd kunnen worden, denk 
bijvoorbeeld aan de samenwerking tussen diverse sportverenigingen en de ontwikkelingen hierin, de 
oost-westverbinding, nieuwbouw ontwikkelingen zoals plangebied centrum - Nia Domo, uitbreiding- en 
inbreidingslocaties, angst voor overlast van bewoners, etc. Omdat de openbare ruimte schaars is, 
moeten we diverse belangen en ontwikkelingen afwegen en kan iets op papier een mooie locatie 
lijken, maar blijkt dit in de praktijk lastig uitvoerbaar.   

Vervolg 

• We gaan verder met het verder verkennen naar de mogelijkheden om een beweegtuin en een 
basketbalveld te realiseren en gaan hierover opnieuw in gesprek met Stichting Kwiek, 
Stichting de Speeltrein, Dorpsteam en eventueel betrokken vrijwilligers; 

• We houden de ontwikkelingen omtrent de locatiemogelijkheden in de gaten en spelen in op 
ontwikkelingen waar we gebruik van kunnen maken;  

• We gaan ook kijken bij nabijgelegen gemeentes die reeds een multicourt en pumptrack terrein 
hebben gerealiseerd.  

Financiën 
Bij de uitvoering van de projecten streven we ernaar om zo optimaal mogelijk gebruik te maken van 
geldende subsidiemogelijkheden. Daar waar dat niet toereikend is zullen we een voorstel voorleggen 
aan uw raad. 

 

 
 
 


